

AKHBAR : BERITA HARIAN
MUKA SURAT : 14
RUANGAN : NATIONAL

KKM jamin penggunaan ubat generik selamat, berkesan

Kuala Lumpur: Kementerian Kesihatan (KKM) memberi jaminan penggunaan ubat-ubatan generik adalah selamat dan berkesan kepada pesakit.

KKM dalam satu kenyataan semalam berkata, pihaknya mem-bidas dakwaan dikeluarkan sebuah persatuan bahawa penggunaan ubat generik memudaratkan pesakit.

Katanya, ubat generik memberikan istijah terbaik berdasarkan penilaian teliti oleh pengamal perubatan bertauliah mengenai keupayaan klinikal pesakit.

"KKM tidak akan sekali-kali berkompromi dalam soal kualiti, keselamatan dan kesihatan pesakit semata-mata untuk mengurangkan kos rawatan, termasuk untuk ubat-ubatan," kata kenyataan itu.

Tambahnya, semua ubat termasuk ubat generik perlu mematuhi piawaian yang ditetapkan oleh Pihak Berkuasa Kawalan Dadah (PBKD) Malaysia.

Tegasnya, ujian keselamatan-bio adalah antara satu syarat bagi tujuan pendaftaran ubat generik yang dijalankan bagi memastikan ia mempunyai jumlah bahan aktif, kadar peresapan dalam badan dan tahap kandungan dalam darah mengikut tempoh sama seperti ubat inovator dengan pengamblahan dos yang sama.

"Mekanisme ini adalah penting bagi memastikan kesan terapeutik ubat generik itu adalah sama dengan ubat inovator, seterusnya membuktikan bahawa ubat generik diluluskan PBKD mempunyai tahap keselamatan dan keberkesanan yang setara.

"Semua ubat yang diluluskan juga tertakluk kepada aktiviti pemantauan ubat di pasaran secara berterusan seperti memerusi aduan kualiti produk dan laporan kesan advers ubat," katanya.

Dasar Ubat Nasional (DUNAS) yang dibangunkan pada 2006 adalah sebahagian daripada usaha kerajaan untuk memastikan semua rakyat Malaysia sentiasa mendapat akses kepada ubat-ubatan penting.

Tambahnya, KKM memandang serius kenyataan tidak beres segenitir pihak yang membanggakan kegunaan pesakit, sama ada di fasiliti KKM ataupun swasta supaya menolak sesuatu regimen mereka terhadap penggunaan ubat generik.

"Dalam perkara ini, KKM tidak akan ragu-ragu untuk bertinda tegas, termasuk mengambil tindakan undang-undang ke atas pihak yang tidak bertanggungjawab," katanya.

Projek rintis elaun tugas atas panggilan dilaksanakan

Kenaikan bayaran babit pegawai perubatan, pergilian dibuat secara bersasar

Oleh Farah Maszita Abdul Parah farahmaszita@bh.com.my

Kuala Lumpur: Pengumuman kerajaan mengenai kenaikan elaun tugas atau panggilan (on-call) untuk doktor perubatan dan doktor pergilian adalah projek perintis untuk sekurang-kurangnya tiga bulan sebelum dilaksanakan secara lebih meluas.

Menyebut Menteri Kesihatan, Datuk Seri Dr Dzulkefly Ahmad, berkata ketika Belanjawan 2025 pada 18 Oktober lalu, kerajaan bersetuju supaya elaun tugas atas panggilan secara aktif dan pasif bagi pegawai perubatan serta pegawai pergilian dinaikkan antara RM35 hingga RM65.

Bellau berkata, kenaikan elaun itu akan dilaksanakan secara bersasar mengikut bidang perkhidmatan dan jabatan tertentu.

"Bersasar dengan cadangan agensi Pusat, Kementerian Kesihatan (KKM) akan melaksanakan projek rintis sekurang-kurangnya tiga bulan membabitkan fasiliti hospital dan klinik kesihatan yang akan pasti.

"Hasil pelaksanaan ini akan dikemukakan kepada agensi Pusat untuk peluasan pelaksanaan ke

seluruh negara," katanya dalam jawapan bertulis yang diserahkan di laman web Parlimen.

Bellau menjawab soalan Kapten Datuk Dr Zulkaifri Hanapi (Bebas-Tanjong Karang) adakah pihak KKM merancang untuk menilai semula kadar bayaran kerja ke atas petugas yang menerima panggilan aktif/pasif yang kini didapati amat rendah, berbanding tugas berat yang dipikul anggota kesihatan.

Sebelum ini, Kumpulan Hartal Doktor Kontrak (HDK) menggesa kerajaan segera menilai semula kadar elaun 'on call' yang tidak disemak lebih sedekad, bagi mengekalkan komposisi sistem penjagaan kesihatan negara.

HDK dipetik berkata, meskipun ada penelarasan gaji kakitangan awam yang diumumkan baru-baru ini, terdapat keperluan mendesak untuk menyemak semula elaun 'on call' bagi doktor.

Katanya, kadar elaun yang kini terakhir disemak pada 2012 itu tidak lagi mencukupi memandangkan peningkatan tanggungjawab dan bebanan insidasi dihadapi profesional perubatan.

Perdana Menteri, Datuk Seri Anwar Ibrahim ketika membentangkan Belanjawan 2025, kenaikan elaun Tugas Atas Panggilan membabitkan pegawai perubatan dan pegawai pergilian, bagi fasiliti kesihatan yang menggunakan pakal sistem kerja baharu.

Bellau dilaporkan berkata, KKM akan melaksanakan sistem kerja baharu di hospital dan klinik kesihatan secara bersasar.

Katanya, elaun Tugas Atas Panggilan dinaikkan kepada pe-

● Hasil pelaksanaan ini akan dikemukakan kepada agensi Pusat untuk peluasan pelaksanaan ke seluruh negara



Dr Dzulkefly Ahmad, Menteri Kesihatan

gawai perubatan dan pegawai pergilian mengikut bidang perkhidmatan dan jabatan tertentu.

Perkasa sektor kesihatan

Sementara itu, Dr Dzulkefly ketika menjadi tetamu Ruang Bicara terbitan *Berita TV* malam kelmarin, mahu institusi awam dan swasta sama-sama berfungsi memperkasakan sektor perkhidmatan kesihatan di negara ini.

Bellau berkata, pergantungan kepada fasiliti kesihatan disediakan oleh kerajaan semata-mata akan menyebabkan insidasi itu terbelan dengan permintaan orang ramai yang inginkan rawatan.

"Saya mahu institusi awam dan swasta dapat sama-sama memainkan peranan. Kalau kita hanya bergantung kepada fasiliti kerajaan sahaja untuk mendapatkan rawatan, maka ia akan tambah terbelan dan sesak.

"Jadi, saya juga mahu pihak swasta membangunkan fasiliti mereka dengan sesuatu yang bersifat baik dan pada kadar berpatutan, maknanya me-

reka juga mesti memastikan bahawa tekanan inflasi dari sudut kos rawatan di pihak swasta dapat diimbangkan, jangan berlaku mahal," katanya.

Dr Dzulkefly berkata, inisiatif alih daya dilaksanakan Kementerian Kesihatan bukan sahaja mem-baharui dari segi mengatasi masalah kesesakan pesakit, sebaliknya ia juga lebih memasabah berbanding kerajaan membela-janja peruntukan yang besar untuk membina fasiliti baharu.

"Kita tidak boleh terus bina dan bina. Untuk mengurangkan masa menunggu bagi mendapatkan rawatan, kita lakukan pihak swasta menawarkan perkhidmatan kepada kami. Pada masa sama, mereka juga perlu pastikan harga itu sesuai dengan kami.

"Kalau anda kurangkan untung, anda akan dapat *value* (bilangan pesakit). Akhirnya, keuntungan anda akan juga tinggi. Kalau kita nak bina pusat jantung, ia memakan belanja yang besar. Jadi memasabah untuk alih daya," katanya sambil menambah tidak timbul isu kartel memerusi inisiatif itu.

'Sistem penempatan doktor muda tak telus'

Kuala Lumpur: Persatuan Perubatan Malaysia (MMA) menyuarakan kebimbangan terhadap cara pengurusan penempatan dalam kalangan doktor muda kontrak yang diberikan jawatan tetap.

Presidennya, Dr Kalwinder Singh Khatra, berkata terdapat kelemahan membabitkan ketelusan mengenai kriteria pemilihan penempatan oleh pemohon, selata wujud masalah teknikal bagi pemilihan penempatan.

Justeru, katanya, keadaan itu menimbulkan kekecewaan dalam kalangan sesetengah doktor muda.

"Situ itu berlaku dalam isu penempatan terkini adalah kurangnya kejelasan mengenai kriteria pemilihan untuk jawatan tetap.

"Ramai doktor muda yang sudah berkhidmat dengan penuh dedikasi kini terbantanya, menguapa ada beberapa rakan sekerja mereka ditawarkan jawatan tetap, sedangkan yang lain tidak dan dibatalkan dalam senarai simpanan.

"Ketidaksi ketelusan ini memunculkan kekecewaan dan ke-hampangan dalam kalangan doktor ini," katanya dalam kenyataan, semalam.

Dr Kalwinder berkata, pihaknya juga ada menerima aduan berhubung sistem permohonan penempatan mengalami gangguan dan kekurangan slot di negeri

semasa proses permohonan.

Berdasarkan makluman kelas diterima, bellau berkata, MMA mendapati sistem permohonan penempatan kini berfungsi se-baik sahaja ia dibuka, sekiranya gus menyebabkan ramai pemohon tidak dapat mengak-sesnya.

"Apabila sistem dipolihkan, beberapa negeri sudah luhabiskan slot menyebabkan doktor muda terpaksa memilih lokasi yang jauh dari tempat mereka berkedah.

"Ramai yang bersedia untuk kekal di tempat di mana mereka membina pengalaman dan kemahiran, tetapi berlaku pula kesu-

arangan slot dan had masa sistem tidak berfungsi yang akhirnya menyebabkan mereka tiada pilihan.

"Oleh itu, kerajaan perlu menimbang untuk membenarkan doktor yang sudah terlatih dalam bidang tertentu kekal di tempat mereka sekurang, jika mereka bersedia berbuat demikian," katanya.

Selain itu, Dr Kalwinder mahu input daripada kelas jabatan perlu diberikan pertimbangan yang kuat dalam keputusan peminda-han atau penempatan bagi meng-halau sebarang risiko.

Jelasnya, memindahkan doktor muda yang berpengalaman tanpa pertimbangan berisiko mengganggu perkhidmatan klinikal dan keperluan jabatan serta perkhidmatan sedia ada.



Dr Kalwinder Singh

AKHBAR : BERITA HARIAN
MUKA SURAT : 21
RUANGAN : NASIONAL



Pemeriksaan MBPP menemukan najis tikus dan lipas, selain ada yang meletakkan bahan makanan di atas lantai. (Foto: Ihsan MBPP)

Lapan premis makanan kotor diarah tutup 14 hari

Georgetown: Lapan premis makanan, termasuk dua restoran nasi kandar di sini, diarah tutup selama 14 hari oleh Majlis Bandaraya Pulau Pinang (MBPP) selepas mendapati beroperasi pada tahap kebersihan yang tidak memuaskan.

Tindakan diambil selepas pemeriksaan terhadap premis berkenaan menemukan najis tikus dan lipas, selain ada yang meletakkan bahan makanan di atas lantai.

Ahli Majlis MBPP, Tan Soo Siang, berkata arahan penutupan serta-merta itu dibuat mengikut Undang-Undang Kecil UUK 38(1) Etablissement Makanan MPPP 1991.

Katanya, MBPP tidak akan berkompromi dengan patahian kebersihan dan telah melaksanakan pemantauan secara berkala serta membuat pemeriksaan secara rutin, rawak dan mengejut dari semasa ke semasa.

"Dalam operasi oleh Jabatan Pelesenan malam tadi, MBPP memeriksa sembilan premis makanan dengan memberi tumpuan kepada aspek kebersihan kawasan penyediaan makanan, iaitu bahagian dapur, ruang penyimpanan bahan mentah dan sebagainya.

"Sebanyak lapan daripada jumlah keseluruhan premis yang diperiksa telah didapati bersalah dalam tahap kebersihan yang tidak memuaskan serta penemuan najis tikus dan lipas di bahagian dapur.

"Lebih mendukacitakan, ada satu premis makanan yang tidak menghiraukan aspek kebersihan penyediaan makanan kepada pelanggan dengan memproses dan memotong ikan mentah di atas lantai, selain ada yang tidak menyelenggara dengan baik peti sejuk yang menyimpan bahan mentah," katanya dalam kenyataan media, di sini, semalam.

AKHBAR : KOSMO
MUKA SURAT : 14
RUANGAN : NEGARA

22 pelajar ikuti kem SPM alami keracunan makanan

KUALA TERENGGANU - Seramai 22 calon Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) yang juga pelajar tingkatan lima Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Guntong, Setiu dekat sini dikejarkan ke hospital akibat keracunan makanan selepas menikmati sarapan di sebuah resort di daerah itu kelmarin.

Mereka merupakan sebahagian

daripada 48 pelajar sekolah itu yang sedang mengikuti Kem Anakku Cemerlang sebagai persediaan untuk menghadapi peperiksaan SPM tidak lama lagi.

Pengarah Pendidikan Terengganu, Jelani Salong berkata, kesemua peserta kem berkenaan menikmati sarapan disediakan pengusaha dewan makan resort berkenaan pada pukul 8 pagi.

"Sejam kemudian, seramai lapan pelajar yang sedang mengikuti kem itu tiba-tiba mengadu sakit perut dan muntah-muntah sehingga terpaksa dikejarkan ke Hospital Setiu.

"Tidak lama kemudian dua lagi peserta turut mengadu sakit perut dan dihantar guru ke Klinik Kesihatan Permaisuri, Setiu untuk menerima rawatan," katanya

di sini semalam.

Jelani berkata, kes keracunan makanan dipercayai akibat memakan sarapan terbahit kemudian meningkat kepada 12 pelajar lagi tidak lama kemudian.

Beliu berkata, setakat ini sembilan pelajar telah mendapatkan rawatan pesakit luar di Hospital Setiu, manakala seorang telah dimasukkan ke dalam wad

hospital sama.

"Pejabat Kesihatan Daerah Setiu telah melakukan siasatan termasuk mendapat maklumat daripada kesemua pelajar terlibat dalam kem SPM berkenaan.

"Sampel makanan berkenaan juga telah diambil. Siasatan sedang dijalankan bagi mengenalpasti punca keracunan berkenaan," katanya.

AKHBAR : KOSMO
MUKA SURAT : 17
RUANGAN : NEGARA

Kosmo SABTU 9 NOVEMBER 2024

Negara! 17

Dua restoran nasi kandar antara lapan premis diarah tutup 14 hari di Pulau Pinang

Ada najis tikus, lipas dalam restoran

Oleh SAFINA RAMLI

GEORGE TOWN – Persebaran najis tikus dan lipas menyebabkan lapan premis makanan termasuk dua restoran nasi kandar-diarah tutup oleh Majlis Bandaraya Pulau Pinang (MBPP) selama 14 hari bermula kelmarin.

Selain itu, pemeriksaan mengejut dan rawak tersebut juga mendapati sebuah premis makanan tidak menghiraukan aspek kebersihan penyediaan makanan kepada pelanggan dengan memproses serta memotong ikan di atas lantai.

Malah, terdapat premis yang tidak menyelenggara dengan baik peti sejuk beku yang menyimpan bahan mentah.

Abli Majlis MBPP, Tan Soo Siang berkata, pemeriksaan seperti ini perlu dijalankan untuk memastikan kebersihan premis makanan di negeri ini.

Menurutnya, penutupan premis-premis itu bukan bertujuan menjatuhkan perniagaan mereka, sebaliknya lebih kepada memastikan keselamatan dan ke-



NAJIS tikus yang ditemui.

PERGIAT kuasa MBPP memasang pita palokot arahan penutupan sementara sebuah restoran kelmarin.

sejahteraan masyarakat setempat.

"Kesemua lapan premis ini telah dikenakan tindakan arahan penutupan serta-merta 14 hari di bawah Undang-Undang Kecil UUK 38(1) UUK Establishmen Makanan MPFP 1991.

"MBPP tidak akan berkompromi dengan piawai kebersihan dan telah melaksanakan pemantauan secara berkala serta membuat pemeriksaan secara rutin dan rawak secara mengejut dari semasa ke semasa," katanya di sini semalam.

Menurutnya, MBPP bertindak tegas dalam memastikan semua premis makanan di kawasan pentadbiran ini mematuhi tahap piawai kebersihan ditetapkan termasuk tempat penyediaan makanan dan tempat memasak di restoran.

"Ini memandangkan faktor kebersihan adalah asat penting bukan sahaja untuk memastikan kesihatan pelanggan, tetapi juga untuk menjaga reputasi industri makanan dan minuman di kawasan pentadbiran MBPP," ujarnya.

AKHBAR : SINAR HARIAN
MUKA SURAT : 8
RUANGAN : NASIONAL

Demam denggi: Satu kematian pada ME 44

PUTRAJAYA - Kes demam denggi dilaporkan manurun kepada 1,346 kes pada Minggu Epidemiologi (ME) 44 bagi tempoh 27 Oktober hingga 2 November lepas berbanding 1,821 kes pada minggu sebelumnya.



DR MUHAMMAD RADZI

Ketua Pengarah Kesihatan, Datuk Dr Muhammed Radzi Abu Hassan berkata, kematian akibat komplikasi demam denggi juga menurun kepada satu kematian berbanding dua kematian pada minggu sebelumnya.

"Secara kumulatif, jumlah kes demam denggi sehingga ini sebanyak 111,250 kes dengan 102 kematian, berbanding 100,906 kes dan 78 kematian untuk tempoh yang sama pada 2023," katanya dalam kenyataan di sini pada Jumat.

Dr Muhammad Radzi berkata, terdapat 27 lokasi aktif yang dilaporkan pada ME 44 berbanding minggu sebelumnya.

Bekas berkata, daripada 27 lokasi yang dilaporkan sebanyak 14 di Selangor, empat masing-masing di Negeri Sembilan dan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur dan Putrajaya, dua di Perak serta satu masing-masing di Sabah, Pulau Pinang dan Kelantan.

Dr Muhammad Radzi berkata, walaupun terdapat penurunan kes denggi aktif ini, masyarakat tidak boleh lalai memandangkan Jabatan Meteorologi Malaysia telah mengeluarkan makluman mengenai Monsun Timur Laut (MTL) yang bermula awal November 2024 hingga Mac 2025.

"Semasa MTL, negara dijangka mengalami peningkatan hujan yang berpotensi meningkatkan banyak kawasan air bertakung yang sesuai untuk pembiakan nyamuk aedes," jelasnya.

Bekas berkata, adalah penting bagi pihak masyarakat untuk sentiasa melakuakan langkah pencegahan seperti membersihkan kawasan sekitar dan memastikan tiada bekas atau kawasan air bertakung. - Bernama

AKHBAR : SINAR HARIAN
MUKA SURAT : 9
RUANGAN : NASIONAL



AKHBAR : SINAR HARIAN
MUKA SURAT : 26
RUANGAN : NEGERI

DBKL tutup restoran kotor sekitar Pasar Borong Kuala Lumpur



KUALA LUMPUR - Restoran yang tidak menjaga kebersihan di sekitar kawasan Pasar Borong Kuala Lumpur dan Pusat Bandar Utara di sini diambil tindakan pengeksekutuan oleh Dewan Bandaraya Kuala Lumpur (DBKL).

DBKL memaklumkan, tindakan khas dijalankan itu turut membatalkan lesen terhadap barangan perniagaan yang diletakkan di tempat awam.

Menurutnya, sebanyak 12 premis telah dikenakan pindaan halangan melibatkan barang perniagaan yang diletakkan di tempat awam.

Selain itu, penutupan serta mematahkan lesen terhadap premis-makanan yang tidak menjaga kebersihan.

Tindakan diambil di bawah Akta Jalan, Parkir dan Bangunan 1974 dan UUK Pelesenan Penempatan Makanan (MPKL) 2016," katanya menerusi Facebook pada Jumat.

Jelasnya, barangan yang di-sita kemudiannya dibawa ke Sektor Sitaan Jalan Lombong Taman Miharja, Cheras untuk tindakan rakod dan dokumentasi.

Sementara itu di **KLANG**, tiga premis perniagaan dikenakan kompaun kerana beroperasi tanpa lesen dalam satu operasi pihak berkuasa tempatan di Jalan Perusahaan 24 dan Solok Pandamar Indah 1 di sini.

Majlis Bandaraya Diraja Klang (MBDK) menjelaskan, sebanyak empat premis telah diperiksa menjalankan aktiviti kafe/tepa, menjual kosmetik, menjahit dan menjual pakaian serta tamai.

Bagaimanapun katanya, hanya satu premis yang mempunyai lesen perniagaan 2024.

Susulan itu jelasnya, satu kompaun dikeluarkan di bawah UUK 2(1) Undang-Undang Kecil Pelesenan Establisymen Makanan (Majlis Perbandaran Klang) 2007.

Selain itu sitaan dan amaran lesen dikeluarkan di bawah UUK 3 Undang-Undang Kecil Tred Perniagaan dan Perindustrian (Majlis Perbandaran Klang) 2007," katanya.

Anggota penguat kuasa DBKL memeriksa premis yang meletakkan barang jualan di luar stall.

AKHBAR : SINAR HARIAN
MUKA SURAT : 25
RUANGAN : NEGERI



Pegawai MBPP memeriksa dapur salah sebuah premis makanan di George Town baru-baru ini.

Lapan premis makanan termasuk restoran nasi kandar abai kebersihan diarah tutup

Oleh MOHD ISKANDAR OTHMAN
GEORGE TOWN

Lapan premis makanan termasuk dua buah restoran nasi kandar di sekitar George Town di sini ditutup 14 hari selepas tahap kebersihan ditunjukkan tidak memuaskan selain penemuan najis tikus dan lipas di bahagian dapur.

Lebih meloyakan terdapat satu premis yang dikesan melakukan penyediaan makanan kepada pelanggan dengan memproses dan memotong ikan mentah di atas lantai.

Pengerusi Gantikan Jawatankuasa Tetap Kesihatan Awam Majlis Banderaya Pulau Pinang (MBPP), Tan Soo Siang berkata, operasi yang dijalankan bukan bertujuan menyekat premis untuk menekankan kepentingan memamakan kebersihan dalam penyediaan makanan.

"Kita lakukan pemeriksaan secara menyeluruh di bahagian dapur, tempat penyimpanan makanan serta stor es-



Tindakan penutupan serta merta dilakukan ke atas premis yang tidak mengaji tahap kebersihan.

bukan menemui najis tikus di beberapa lokasi.

"Selain najis tikus, pemeriksaan di beberapa premis yang kita periksa juga membawa kepada penemuan lipas di bahagian rak air," katanya pada sidang akhbar di sini pada Khamis.

Soo Siang berkata, tindakan penutupan serta merta terhadap lapan premis itu dibuat mengikut Undang-Undang Keoh (UUK) 38(1) Etablissement Makanan MPPP 1991.

Selain itu, bagi kesalahannya mengikut Akta Jalan, Perit dan Bangunan 1974, sebanyak dua premis telah dikeluarkan notis tawaran kompaun kerana didapati tidak menyediakan perangkap gris dan secara terus mengalirkan buangan sisa makanan ke dalam perit awam.

Selain berkata, MBPP tegas dalam memastikan semua premis-premis makanan di kawasan pentadbirannya mematuhi tahap piawaian kebersihan yang ditetapkan.

"Kita tidak akan berkompromi dengan piawaian kebersihan dan telah melaksanakan pematanaan secara berkala serta membuat pemeriksaan secara rutin dan rawak malah soka mengajut def semasa ke semua."

"MBPP sangat prihatin terhadap aspek kebersihan tempat penyediaan makanan dan memasak di restoran kerana faktor kebersihan amat penting bukan sahaja untuk memastikan kesihatan pelanggan tetapi juga untuk menjaga reputasi industri makanan dan minuman di kawasan pentadbiran MBPP," katanya.

AKHBAR : SINAR HARIAN
MUKA SURAT : 28
RUANGAN : NEGERI

22 pelajar SMK Guntong alami keracunan makanan

KUALA TERENGGANU - Seramai 22 pelajar Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Guntong, Setiu mengalami muntah dan sakit perut akibat keracunan makanan selepas bersarapan di dewan makan sebuah resort di sini, pada Khamis.

Pengarah Jabatan Pendidikan Negeri Terengganu (JPNT), Jelani Sulang menyatakan berdasarkan laporan diterima, kejadian melibatkan 48 calon Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) yang sedang mengikuti Kem Anaku Cemerlang di resort berkenaan.

"Kesemua pelajar itu telah bersarapan secara layan diri yang telah disediakan oleh pengusaha dewan makan di resort berkenaan pada jam 8 pagi.

"Bagaimanapun sejam kemudian,apan orang pelajar telah mengadu sakit perut dan muntah-muntah. Susulan itu, pelajar yang sakit telah dibawa ke Hospital Setiu untuk mendapatkan rawatan lanjut.

"Jumlah pelajar yang mengadu sakit perut pula telah bertambah seramai dua orang dan mereka telah dihantar ke Klinik Kesihatan Permaisuri oleh guru terlibat," katanya ketika dihubungi pada Jumaat.

Mengulas lanjut, Jelani berkata, pihak Pejabat Kesihatan Daerah Setiu telah hadiri ke resort itu untuk bertemu dengan semua peserta kem SPM bagi mendapatkan maklumat berhubung kes keracunan berkenaan.

"Tidak lama kemudian, 12 orang pelajar lagi turut mengalami simptom keracunan.

"Selepas jam 2 petang Khamis, seramai 10 pelajar menerima rawatan di hospital.

"Hanya seorang pelajar telah dimasukkan ke dalam wad untuk rawatan susulan masalah sembelit orang murid telah dibenarkan pulang," katanya.

Jelani berkata, pihak Pejabat Kesihatan Daerah Setiu sudah datang ke resort berkenaan bagi membuat pemeriksaan dan mengambil sampel berkaitan kejadian tersebut.

"Sebarang keputusan lanjut bergantung kepada siasatan daripada pejabat kesihatan berkenaan," katanya.



“

Kesemua pelajar itu telah bersarapan secara layan diri yang telah disediakan oleh pengusaha dewan makan di resort berkenaan pada jam 8 pagi.”

- Jelani Sulang